
MHP’li yöneticilerden
Kaymakam Dolu’ya
ziyaret

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde Milliyetçi Hareket

Partisi Kadirli ve Sumbas İlçe
Başkanları, Kaymakamı Erdinç
Dolu’yu ziyaret e�iler.

� Sayfa 5’te...

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde Derviş Paşa Cad-

desi’nin adı, Belediye Meclisi
kararı ile “Mehmet Orhun Dö-
ğüşçü Caddesi” olarak değişti-
rildi. � Sayfa 2’de

Osmaniye’nin düşman işga-
linden kurtuluşunun 103.yıl

dönümü etkinlikleri çerçevesinde
düzenlenen “Kurtuluş Kupası
Satranç Turnuvası” tamamlandı.

� Sayfa 5’te...

Edebiyatçı Ahmet Doğru, doktor ünvanı aldı
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Osmaniyeli edebiyat öğretmeni Ahmet Doğru, Türkçe eğitiminde şiir öğre-
timi alanında önemli bir tezle doktor ünvanı aldı. 30 yıllık şiir yazma dene-

yimini akademik bir çalışmayla taçlandıranDoğru, gazetemize yaptığı açıklamada
duygularını paylaştı.Osmaniye’li Edebiyat Öğretmeni Ahmet Doğru, Bolu Abant
İzzet Baysal Üniversitesi Lisans Üstü Eğitim Enstitüsü Türkçe ve Sosyal Bilimler
Eğitimi Ana Bilim Dalında hazırladığı “4+1 Planlı Yazma ve Değerlendirme Mo-
delinin Şiir Yazma Becerisine Etkisi” başlıklı doktora tezini başarıyla savunarak
doktor unvanını aldı.Tez, Türkçe eğitimi ve şiir öğretimi alanında yeni bir modeli
hayata geçiren önemli bir çalışma olarak dikkat çekiyor.Prof. Dr. Halit Karatay’ın
danışmanlığında hazırlanan bu tez, ortaokul öğrencilerinin yazma becerilerini ge-
liştirmek için süreç temelli bir yaklaşım sunuyor. Öğrencilere şiir yazdırıp bu sü-
reçte bir model oluşturulması ve değerlendirilmesi, Türkçe eğitimi açısından
yenilikçi bir adım olarak değerlendiriliyor.Doktora eğitimim boyunca bilgi ve tec-
rübeleri ile bana destek olan, yol gösteren danışman hocam Prof. Dr. Halit Kara-
tay’a gönül dolusu teşekkür ederim. “dedi. � Sayfa 3’te... Satranç turnuvasına

350 sporcu katıldı
Osmaniye’nin 7 Ocak Düşman İşga-
linden Kurtuluşu’nun 103’üncü yıl

dönümü etkinlikleri Jandarma Genel Ko-
mutanlığı Bandosu tarafından verilen
konserle taçlandı. Kerkük’ün Zindanı ve
Çırpınırdı Karadeniz gibi şarkıların ses-
lendirildiği konserde vatandaşlar unutul-
maz bir gece yaşadı.Türk müziğini
koreografi hareketleriyle süsleyerek ver-
diği konserle geniş kitle tarafından takdir
toplayan Jandarma Genel Komutanlığı
Bandosu kurtuluş gecesine özel hazırla-

dığı repertuarla Osmaniye halkına unu-
tulmaz bir gece yaşa�ı. Yaklaşık 1 saat
süren konserde seslendirilen şarkılara ve
türkülere eşlik eden vatandaşlar eğlenceli
anlar yaşadı. Zaman zaman duygu dolu
anlarında yaşandığı konserde koronun
performansı alkış yağmuruna tutuldu.
Konsere gelen vatandaşlar kurtuluş gece-
sine damga vuran konserin gerçekleşme-
sinden mutlu olduklarını, solistlerin ve
koronun performansıyla unutulmaz bir
gece yaşadıklarını söylediler.

� Sayfa 5’te...

Jandarma Bandosu, unutulmaz gece yaşattı

Orhun Döğüşçü’nün adı
Kadirli’de ölümsüzleşti

AK Parti’de Sultan
Okur, Güven Tazeledi

Osmaniye Kadın Kolları
7.Olağan Genel Kurulunda

mevcut başkan SultanOkur, güven
tazeledi.Ak PartiMilletvekili Seydi
Gülsoy, güven tazeleyen Okur ve
yönetimini tebrik ederek başarı di-
ledi. � Sayfa 5’te...

Sıcak asfalt serim çalışmalarının tamamlandığı İskender Türkmen Caddesi, Osmaniye’nin Düşman
İşgalinden Kurtuluşu’nun 103’üncü yıl dönümünde vatandaşların hizmetine açıldı. Osmaniye’nin

kuzeyini şehir merkezine bağlayıcı kapı görevini üstlenen caddenin açılış töreninde konuşan Belediye
Başkanı İbrahim Çenet, “Osmaniye’mize şöyle bir bakıyoruz gerçekten güzel işler yapıyoruz. Altyapı ça-
lışmalarının tamamlandığı bölgelerde başlatmış olduğu asfalt yol seferberliğine ivme katarak çalışmaları
daha üst seviyeye çıkaran Osmaniye Belediyesi, İskender Türkmen (Kadirli Yolu) Caddesi’ndeki çalış-
malarını tamamladı. � Sayfa 2’de...

Alt yapının tamamlandığı yollar asfaltlanıyor
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Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde
Derviş Paşa Cadde-
si’nin adı, Belediye
Meclisi kararı ile
“Mehmet Orhun
Döğüşçü Caddesi”
olarak değiştirildi.
Karar, Cumhuri-

yet Halk Partisi
(CHP), Milliyetçi
Hareket Partisi
(MHP) ve Adalet ve
Kalkınma Partisi
(AKP) gruplarının
oy birliğiyle alındı.
Belediye Başkanı

Mustafa Mert Olcar,

bu anlamlı kararın
ardından yaptığı ko-
nuşmada şunları
söyledi:
“Mehmet Orhun

Döğüşçü, bu toprak-
ların yetiştirdiği de-
ğerli evlatlardan
biridir. Onun adını

şehrimizin en
önemli caddelerin-
den birine vererek,
aziz hatırasını yaşat-
maktan büyük bir
onur duyuyoruz. Bu
kararın oy birliğiyle
alınmasında emeği
geçen tüm siyasi
partilerin grup baş-
kan vekillerine ve
meclis üyelerimize
teşekkür ediyorum.
Bu birlik ve daya-
nışma ruhu, Kadir-
li’mizin geleceğine
olan inancımızı pe-
kiştiriyor.”
Ayrıca, MHP

grubunun önerisiyle
Derviş Paşa’nın is-
minin önemi bir kez
daha vurgulandı.
Grup tarafından,

Derviş Paşa’nın adı-
nın başka bir cadde
veya noktada yaşa-
tılması için yeni bir
önerge sunulması
talep edildi.
Başkan Olcar ve

tüm meclis üyeleri,
bu anlamlı öneriye

destek vereceklerini
belirterek, birlik ve
beraberlik içinde
Kadirli’nin tarihine
ve değerlerine sahip
çıkma kararlılığını
gösterdi.

Kaynak: Kadirli
Belediyesi

Antalya'da görme engelli
bireyler, günlük haya�a kar-
şılaştıkları problemlere yöne-
lik hazırladıkları "Görünenin
Ötesinde Gönüllerin Merkezi
(GÖRSİM)" projesiyle, kişisel
gelişimlerine katkı sağlamayı
hedefliyor.
Genel merkezi Antalya'da

bulunan Beyaz Baston Görme
Engelliler Derneği öğrencileri
tarafından geçen yıl hayata
geçirilen proje, bireylerin
gündelik yaşamlarını kolay-
laştırmayı ve sosyal hayata
hazır hale getirmeyi amaçlı-
yor.İçişleri Bakanlığı deste-
ğiyle uygulamaya konulan
proje kapsamında, yapay
zeka destekli veri sistemiyle
görme engelli bireylerin ihti-
yaç duydukları ve gelişim
sağlamak istedikleri alanlar
belirleniyor.
Görme engelli bireyler,

talep e�iklerini veya belirle-
nen alanlarda Bilgi Bahçesi
Özel Eğitim ve Rehabilitas-
yon Merkezi'ndeki eğitim
programlarına katılıyor.
Bu kapsamda bir yıl süre-

cek projeye katılan 94 görme
engelli birey, Milli Eğitim Ba-
kanlığına bağlı 6 eğitmen eş-
liğinde girişimcilik,
matematik, baston kullanımı,
vücut dili, nitelikli imza ata-
bilme, Braille alfabesi, sat-
ranç, ritim, goalball ve tiyatro
gibi alanlarda eğitim alıyor.

"Sahada birebir karşılaş
tıkları sorunları ortaya

koydular"
Beyaz Baston Görme En-

gelliler Derneği Başkanı
Özgür Koca, AA muhabirine,
görme engellilerin günlük ha-
ya�a karşılaştığı sorunların
çözüme kavuşması için çaba
sarf e�iklerini söyledi.
Projeyle engelli bireylerin

istihdamına da katkı sağlaya-
caklarını belirten Koca, şöyle
konuştu:
"GÖRSİM ismini verdiği-

miz sosyal inovasyon mer-
kezi, sürekli olarak sorun ve
çözüm odaklı çalışmayı he-

deflemektedir. Bu proje so-
nunda birçok görme engelli
bireyin istihdam alanında
karşılaştıkları sorunlar çözü-
lecek. Amacımız, girişimci
ruha sahip görme engelli bi-
reylerin bütün eksiklerini ta-
mamlayarak onları topluma
kazandırmak."
Koca, proje kapsamında

dernekteki görme engelli bi-
reylerin kendi eğitim ihtiyaç-
larını belirlediklerini ve buna
yönelik çalışma yaptıklarını
kayde�i.
Projenin en önemli özelli-

ğinin, zorluklara tanıklık
eden bireyler tarafından ha-
yata geçirilmesi olduğuna işa-
ret eden Koca, görme
engellilerin haya�aki zorluk-
ları aşması ve sosyalleşme-
sinde ailelerinin de önemli rol
oynadığını vurguladı.
Görme engellilerin erken

yaşlarda bu tür eğitimlere
başlamaları gerektiğini akta-
ran Koca, "Yaşı kaç olursa
olsun, her görme engellinin
burada öğreneceği şeyler var.
Lütfen çocuklarınızı evlere
hapsetmeyin. Bu konuda
görev ailelere düşüyor. Ço-
cuklar eğitim konusunda
zaman kaybetmesin." ifadele-
rini kullandı.

"Eğitimlerin okulda
ve sosyal hayatımda
çok faydası oldu"

Merkezde eğitim gören
görme engelli Samet Aznaz
ise projenin oldukça verimli
geçtiğini söyledi.
Aldığı eğitimin, hayatın-

daki etkisini gözlemlediğini
belirten Aznaz, "Proje kapsa-
mında aldığım eğitimlerin
okulda ve sosyal hayatımda
çok faydası oldu. Ben baston
kullanmak zorundayım, bu
proje sayesinde baston eği-
timi aldım. Ayrıca mutfak
eğitimleri de alıyoruz. Görme
engelli bir bireyin çay yapa-
bilmesi, yemek yapabilmesi,
fırını çalıştırabilmesi bile çok
önemli." diye konuştu.

Kaynak: AA

“Görme Engelliler ‘GÖRSİM’
ile Engelleri Aşacak”

Orhun Döğüşçü’nün adı Kadirli’de ölümsüzleşti

Sıcak asfalt
serim çalışmaları-
nın tamamlandığı
İskender Türkmen
Caddesi, Osmani-
ye’nin Düşman İş-
g a l i n d e n
Ku r t u l u ş u ’ n u n
103’üncü yıl dönü-
münde vatandaşla-
rın hizmetine açıldı.
Osmaniye’nin kuze-
yini şehir merke-
zine bağlayıcı kapı
görevini üstlenen
caddenin açılış töre-
ninde konuşan Be-
lediye Başkanı
İbrahim Çenet, “Os-
maniye’mize şöyle
bir bakıyoruz ger-
çekten güzel işler
yapıyoruz. Cumhu-
run gücüyle Tür-
kiye yüzyılına
örnek işler yapıyo-
ruz.” dedi.
Altyapı çalışma-

larının tamamlan-
dığı bölgelerde
başlatmış olduğu
asfalt yol seferberli-
ğine ivme katarak
çalışmaları daha üst
seviyeye çıkaran
Osmaniye Beledi-
yesi, İskender Türk-
men (Kadirli Yolu)
Caddesi’ndeki çalış-
malarını tamam-
ladı. Engelli
yürüme yoluyla bir-
likte modern kaldı-
rımların inşa
edildiği caddenin
geniş bölümleri orta
refüjle bölünerek
çift şeritli olarak di-
zayn edildi.
Peyzaj çalışma-

ları kapsamında 160
turunç ağacı dikilen

cadde görsel an-
lamda kendisini ta-
mamlarken yol
kenarlarına yapılan
ceplere de araçlar
rahatça park edile-
bilecek. Osma-
niye’nin kuzey
kapısı olarak da bi-
lenen ve onlarca
köyü kent merke-
zine bağlama görevi
üstelenen İskender
Türkmen Caddesi,
tamamlanmasıyla
da anlamlı açılışa ev
sahipliği yaptı. Os-
maniye’nin Düş-
man İşgali’nden
Ku r t u l u ş u ’ n u n
103’üncü yıl dönü-
münde vatandaşla-
rın hizmetine açılan
cadde, kusursuz iş-
çiliğiyle de esnaflar-
dan tam not oldu.
B A Ş K A N

ÇENET DAVUL-
ZURNAYLA KAR-
ŞILANDI
İskender Türk-

men Caddesi’ni
Musa Şahin Bulva-
rı’na bağlanan kav-
şakta düzenlenen
açılış törenine katı-
lan Belediye Baş-
kanı İbrahim Çenet,
davul-zurnayla kar-
şılandı. Protokol
mensupları ve açı-
lışa katılan tüm da-
vetlilere ‘Hoş
geldiniz’ dileklerini
sunan Başkan
Çenet, açılaşa renk
katan Kuvâ-yi Mil-
liye mensupları ve
gazilerle de tek tek
ilgilendi.

“TÜRKİYE
YÜZYILINA

ÖRNEK İŞLER
YAPIYORUZ”
İskender Türk-

men Caddesi’nde
ekiplerin gece-gün-
düz demeden çalış-
tıklarına değinen
Belediye Başkanı İb-
rahim Çenet, “Ka-
dirli Yolu’nda anısı
olmayan hiç kimse
yoktur. Bizim ço-
cukluğumuzun geç-
tiği yerler.
Çoğunluğu bölün-
müş yol olarak ta-
s a r l a n a n
yolumuzda altyapı,
imalat ve personelle
birlikte yaklaşık 55-
60 milyonluk bir iş
yaptık. Osmaniye
Belediyesi tabi çalı-
şan bir belediyecilik
örneği veriyor. Ger-
çekten burada arka-
daşlarımız hiç
zaman gözetmeden
sabah-öğlen-akşam
oluyor ha�a gece
yarısı oluyor hala
çalışıyorlar. Biz bu-
raya geldiğimizde
saat 00.30’du yolu-
muzu Musa Şahin
Bulvarına bağlamış-
tık. Ben belediyemi-
zin Fen İşleri
Müdür lüğü’nün
Park ve Bahçeler
Müdürlüğü’nün ça-
lışkan vefakâr per-
s o n e l l e r i n e ,
kaldırım ekibine za-
bıta ekiplerine bize
burada destek
veren tüm ekipleri-
mize huzurlarınız
da hepsine ayrı ayrı
teşekkür ediyorum.
Osman i ye ’m i z e
şöyle bir bakıyoruz

gerçekten güzel
işler yapıyoruz.
Türkiye yüzyılına
örnek işler yapıyo-
ruz. Cumhurun gü-
cüyle yapıyoruz.”
diye konuştu.

“OSMA-
NİYE’MİZİN

SUSUZ KALMA-
SINA GÖNLÜ-
MÜZE RAZI
GELMEZ”
Yapılması plan-

lanan projeler hak-
kında da bilgiler
veren Başkan İbra-
him Çenet, “Bu
hafta da ihaleler
var. Su oyun parkı-
nın ihalesi yapılı-
yor. Hasan Çenet
Caddemizde birçok
konutun ve iş yerle-
rinin bu ayın ikinci
haftasında yapılı-
yor. Mayıs ayında
da evsel atıkların
katı atık giderleriyle
de ihalemizi de ya-
pacağız. Osma-
niye’mizin suyu
yetmiyor Karaçay-
mızın suyu yaz gel-
diğinde yetmiyor.
İnşallah Aslantaş
Barajı’ndan da suyu
getirecek projeleri-
mizi de yapıyoruz.
Yanı başımızda ko-
caman kocaman ba-
rajlar var,
Osmaniye’mizin
susuz kalmasına
gönlümüze razı gel-
mez. Tabi baktığı-
mız aman bizler
Osmaniye’miz de
birçok rezerv alan-
lar birçok kentsel
dönüşümler yapı-
yoruz. Bunların
artık yavaş yavaş
göğe doğru yüksel-
diğini gördükçe he-
p i m i z i n
yorgunluğu çıkı-
yor.” dedi.
“ARKADAŞLA-
RIMIZINALIN
TERİNE SAYGI
GÖSTERELİM”
Açılış program-

larını “Bize çok gör-
meyin” diyen
Başkan Çenet, ko-
nuşmasına şöyle

devam e�i:
“Burada neden

bir araya geliyoruz.
Burada bir emek
var. 10-12 gün bu-
rada gece demeden
gündüz demeden
çalışan arkadaşları-
mızın açılış yaptığı-
mız zaman
yorgunluğu çıkıyor.
Bir sonraki işimize
de daha büyük bir
enerji ile daha
büyük bir coşkuyla
daha büyük bir
enerjiyle dört elle
sarılıyoruz.
Onun için de

bunu bize çok gör-
meyin. Arkadaşları-
mızın alın terine
saygı gösterelim.
Ben onların bir baş-
kanları bir arkadaş-
ları bir ağabeyleri
bir arkadaşları ola-
rak bu memleketin
bir çocuğu olarak
hepsini ayrı ayrı ku-
caklıyorum.”

BAŞKAN
ÇENET VE DA-
VETLİLERDEN
HAYIRLI OLSUN
YÜRÜYÜŞÜ
Kurdele kesimi-

nin ardından Bele-
diye Başkanı
İbrahim Çenet, pro-
tokol üyeleri ve da-
vetlilerin katılımıyla

‘Hayırlı Olsun’ yü-
rüyüşü gerçekleş-
tirdi. Yürüyüş
esnasında yapılan
çalışmalar hakkında
yerinde bilgiler de
veren Başkan Çenet,
cadde üzerinde faa-
liyet gösteren es-
nafların yoğun
ilgisiyle karşılandı.
‘Hayırlı Olsun Baş-
kan, Teşekkürler
Başkan,Allah sizleri
başımızdan eksik
etmesin’ gibi söy-
lemlerle karşılanan
Başkan Çenet, tüm
esnaflara bereketli
kazançlar diledi.

BAŞKAN ÇE-
NET’TEN YERLİ
VE MİLLİ OTO-
MOBİLLE TEST

SÜRÜŞÜ
Hayırlı olsun

yürüyüşünün so-
nunda Türkiye'nin
yerli ve milli otomo-
bili Togg'un direksi-
yonuna geçen
Başkan İbrahim
Çenet, “Yolumuz
açık olsun. Osmani-
ye’mizin yolları her
daim açık olsun” di-
yerek İskender
Türkmen Cad-
desi’nde test sürüşü
gerçekleştirdi.

Osmaniye
Belediyesi

Alt yapının tamamlandığı yollar asfaltlanıyor

Osmaniye 7
Ocak Engelliler
Spor Kulübü, İl Jan-
darma Alay Komu-
tanı Kıdemli Albay
Şener Kaytez'i ziya-
ret e�i.
Ziyare�e Kulüp

Başkanı Derviş Ars-
lan’ın yanı sıra Kah-
raman Selli ve
Kamil Balta da ka-

tıldı.
İl JandarmaAlay

Komutanı Kıdemli
Albay Şener Kay-
tez, ziyare�en duy-
duğu memnuniyeti
dile getirerek spor
kulübü yöneticile-
rine teşekkür e�i.
Kulüp Başkanı

Derviş Arslan da
sportif faaliyetleri

hakkında bilgi ver-
diği komutan Kay-
tez’i hafta sonu
gerçekleştirecekleri
lig maça davet e�i.
Ziyaret sonunda

İl Jandarma Alay
Komutanı Kıdemli
Albay Şener Kaytez
takım atkısı takdim
edildi.

Haber Bülteni

7 Ocak Engellilerden komutan Kaytez’e ziyaret
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TRT'nin dijital yayın plat-
formu Tabii'de yayınlanan
"Gassal" dizisi, dikkatleri gas-
salların üstüne çekerkenmes-
lekleri nedeniyle
karşılaştıkları zorlukları da
gündeme getirdi.
Kocaeli Büyükşehir Bele-

diyesi Mezarlıklar Müdür-
lüğü bünyesinde görev
yapan Gassal Adil Savaş ve
Gülşah Berber, AA muhabi-
rine, gündelik yaşantılarında
kendilerine yönelik yaklaşım-
ları ve gassallara yönelik yo-
rumlardan duydukları
rahatsızlığı anla�ı.
Gassallık mesleğini 17 yıl-

dır yaptığını ve bu mesleği
sevilmeden icra etmenin güç
olduğunu belirten Adil
Savaş, her gün onlarca ölüyü
yıkadıklarını, fiziksel daya-
nıklılığın yanı sıra psikolojik
dayanıklılığın da meslekle-
rinde önemli unsurlardan biri
olduğunu söyledi.
Mesleğe ilk başladığı yıl-

larda, uyumakta ve yemek
yemekte zorluk çektiğini za-
manla alışarak işini çok sev-
diğini aktaran Savaş, ölünün
yakınlarına en zor günlerinde
destek olmanın kendilerini
manevi açıdan mutlu e�iğini
ifade e�i.

"Gassalım dediğimde
insanlar ürperiyor,

davranışları değişiyor"
Savaş, toplumda gassallık

mesleğinin "Tabii"de yayınla-
nan dizi ile gündeme geldi-
ğini, işlerine yönelik bu
ilginin kendilerini mutlu e�i-
ğini söyledi.
Genel olarak toplumda

gassallığın korku objesi ola-
rak görülmesinden rahatsız-
lık duyduklarını aktaran
Savaş, "Gasilhane dışında
gündelik yaşantısında mesle-
ğinden herhangi birisine bah-
sederken tedirginlik
yaşıyorum. İnsanlarla konu-
şurken mesleğimi söyleyip
söylememe noktasında çok
kararsız kalıyorum. Bazen ne
meslek yapıyorsun diye so-
rarlar, ben o an ne diyeceğimi
bilemiyorum. Gassalım dedi-
ğimde insanlar ürperiyor,
davranışları değişiyor. Ce-
naze yıkayan, son durak geli-
yor akıllara çekiniyorlar."
şeklinde konuştu.
Savaş, kendilerine gelen

tepkilerin dizi sayesinde bir
nebze azaldığını, ha�a gas-
sallık mesleğine duyulan ilgi-
nin ar�ığını vurgulayarak,
sözlerini şöyle sürdürdü:
"İnsanların gassallığa ba-

kışı zaman zaman rahatsız
edebiliyor ancak bu zamanla
kırılacak. Bir iş yerinde veya
fabrikada çalıştığınızda eme-
ğinizin karşılığını maaşınızla
alıyorsunuz. Bizler ise hem
emeğimizin karşılığını hem
de cenaze sahiplerinin hayır
dualarını alıyoruz. İnsanlar
yakınlarını yıkadığımız
zaman 'Allah razı olsun' diye
dua ediyor. Hem dünya hem
de ahiret için güzel iş. Yapa-
bilen herkese tavsiye ediyo-
ruz."

"Gassallığa ilgim
çocukluğuma dayanıyor"
Kadın gassal Gülşah Ber-

ber de 15 yıldır mesleğini icra
etiğini, gassallığa ilgisinin ço-
cukluğuna dayandığını vur-
gulayarak, her okul çıkışında
mezarlığa giderek temizlik
yaptığını ve dua e�iğini söy-
ledi.
Berber, gassallığın büyük

özveri ve farkındalık isteyen
bir meslek olduğunun altını
çizerek, "Sevilmeden yapıla-
cak bir iş değil. Bizim diriden
çok ölü arkadaşımız var. Her
biriyle vedalaşırken, inancı-
mız gereği biliyoruz bir gün
onlarla ahire�e karşılaşacağız
ve helalleşeceğiz. Bu nedenle
onlara hizmet verirken hassa-
siyetimiz daha fazla, onlarla
bir bağ kuruyoruz." şeklinde
konuştu.
Gassallığa yönelik ilginin

dizi ile artmasına karşılık
halen kendilerini rahatsız
eden yorumlarla karşılaştık-
larını ve bunun zaman
zaman kendilerini üzdüğüne
vurgu yapan Berber, şu de-
ğerlendirmede bulundu:
"Kız kardeşim evlenirken

misafirlere yemek vermek is-
tedik. Yemekleri de ben ha-
zırlamak istedim. Bir
arkadaşı gassal olduğum için
yemek yememiş. Manevi bir
iş yaptığımız için saygı duyu-
yorlar aslında. Kötü bir ta-
vırda bulunmuyorlar fakat
bazen 'seninle tek kalırsak
korkarız' gibi cümleler kulla-
nıyorlar. "
Berber, insanların bu tarz

yorumlarının, kendilerine
karşı ön yargılı bir tutum ol-
duğunu, bunun da gassallık
mesleğinin iç yüzünü bilme-
melerinden kaynaklandığını
söyledi.
İnsanların cenaze deyince

akıllarına farklı şeyler geldi-
ğini aktaran Berber, "Elleri-
mizi yıkamadığımızı
düşünüyor olabilirler. As-
lında sudan hiç çıkmayan,
gayet hijyenik bir ortamda
çok dikkat ederek çalışıyo-
ruz." dedi.
Gassallığa yönelik

olumlu tepkilerle de karşı-
laştıklarının altını çizen Ber-
ber, böyle manevi bir iş
yaptığı için tebrik edenlerin
de olduğunu söyledi.
Yaşam kadar ölümün de

bu hayatın içinde olduğunu
ve unutulmaması gerektiğini
vurgulayan Berber, sözlerini
şöyle tamamladı:
"Zor koşullarda çalış-

maya alıştığımız için insan-
lar bizleri psikolojik açıdan
güçlü görüyorlar. Yakınları-
mız, ve arkadaşlarımız sıkın-
tılı anlarında bizi arayıp, 'Ne
yapabiliriz, ne edebiliriz?'
diye soruyorlar. Onlara za-
manın ve yaşamın kıymetin-
den ve ölümün
gerçekliğinden bahsediyo-
ruz. Bu insanlara huzur veri-
yor. Ölüm bize bunun için
lazım. En acı duyduğumuz
anda aslında ölümü hatırla-
mamız gerekiyor. Bunu yap-
tığımız zaman ölüm de ömür
de hoş olacak. Gassallık mes-
leği de bunu insanlara anla-
tan en güzel mesleklerden
biri."

Kaynak: AA

“Gassallar mesleklerine
yönelik önyargılardan rahatsız”

Osmaniye’nin
düşman işgalinden
kurtuluşunun 103.
Yılı kutlama etkin-
likleri kapsamında,
musiki korosu tara-
fından, ‘7OcakKon-
seri’ düzenlendi.
B i r b i r i n d e n

güzel eserlerin ses-
lendirildiği prog-
ramda, katılımcılar
unutulmaz bir
akşam yaşadı.
Belediye Başkanı

İbrahim Çenet’in ev
sahipliğinde, Korkut
Ata Üniversitesi
(OKÜ) 15 Temmuz

Amfisinde Musiki
Derneği Belediye
Korosu tarafından
verilen konsere çok
sayıda davetli ka-
tıldı.
Koro şefi Aziz

Mehmet Keskiner
yönetiminde sahne
alan ekip, solo ve
koro halinde olmak
üzere seslendirdik-
leri birbirinden
güzel eserlerle ke-
yifli anlar yaşa�ık-
ları dinleyicilerden
büyük alkış aldılar.
Konserde, Te-

davi gördüğü hasta-

nede 2 Ocak 2024
günü vefat eden ses
sanatçısı, besteci, söz
yazarı ve sinema
oyuncusu Ferdi Tay-
fur’da anıldı. Bir
koro üyesinin ses-
lendirdiği “Hatıran
yeter” parçasına sa-
londakiler de eşlik
e�i.Müzikseverlerin
yoğun ilgisi göster-
diği konser sonunda
Belediye Başkanı İb-
rahim Çenet, koro
şefi Aziz Mehmet
Keskiner’e tüm koro
üyeleri adına çiçek
verdi.

Başkan Çenet ve
diğer protokol üye-
leri de tüm koro
üyelerine karanfil
vererek teşekkür et-
tiler.
Başkan Çenet,

“Osmaniye’mizin
düşman işgalinden
kurtuluşunun 103.
Yıldönümü kutlama
etkinlikleri kapsa-
mında, belediyemiz
korosu tarafından
gerçekleştirilen bu
güzel konser için
koro üyesi hanım-
efendi ve beyefendi
arkadaşlarımıza ayrı

ayrı teşekkür ediyo-
rum. Gerçekten çok
güzel bir akşam
oldu.” Diye ko-
nuştu.
Etkinlik, proto-

kol ve koro üyeleri-
nin hatıra fotoğrafı
çekilmesi ile sona
erdi. Programa, Be-
lediye Başkanı İbra-
him Çenet, 12'nci
Komando Tugay
Komutanı ve Garni-
zon Komutanı Tuğ-
general Ahmet
Burak Yürüten,
OKÜ Rektörü Prof.
Dr. Turgay Uzun, İl

Emniyet Müdürü
Mehmet Sarıbuva,
Ak Parti İl Başkanı
Mehmet Sadi Bin-
boğa, MHP İl Baş-
kanı Yusuf Çomu,
Merkez İlçe Başkanı
Bilal Çenet, Baro
Başkanı Avukat
Ahmet Şefik Akın,
OTSO Başkanı Dev-
rim Murat Aksoy,
Sivil Toplum Kuru-
luşları Başkan ve
temsilcileri ile çok
sayıda davetli ka-
tıldı.

Kaynak: Osma-
niye Belediyesi

Osmaniye Kızı-
lay Yöneticileri, İl
Milli Eğitim Mü-
dürü Aydın Albak'ı
ziyaret etti.
Kurum ile Kızı-

lay arasındaki pro-
tokol kapsamında,
Şehit Hayrettin
Mennan Kız Ana-

dolu İmam Hatip
Lisesinde “Candan
Bağlıyız” kan ba-
ğışı kampanyası
düzenleneceği be-
lirtildi.
Kampanyada 1

kan bağışçısı geti-
ren her öğrenciye
Kızılay Madalyası,

5 ve üzeri kan ba-
ğışçısı getiren her
öğrenciye de Kızı-
lay İyilik Kupası
verileceği kayde-
dildi.
İl Milli Eğitim

Müdürü Aydın
Albak, Perşembe
günü başlayacak

kampanyaya tüm
velileri davet etti.
Albak, “Kan ba-

ğışı insanlık görevi-
dir. Öğrencilerin bu
kampanyaya katıl-
ması hem bireysel
hem de toplumsal
anlamda büyük bir
fark yaratacaktır.
Bu nedenle tüm ve-
lilerimizi ve öğren-
c i l e r i m i z i
kampanyaya des-
tek olmaya davet
ediyoruz. Kampan-
yanın amacı, kan
bağışının toplum-
sal değerini artır-
mak, kan bağışında
bulunarak hayatı
kurtarmanın konu-
sunu anlatmak ve
genç nesilleri bu
konuda bilinçlen-

dirmektir.
Kızılay ve Milli

Eğitim Müdürlü-
ğü'nün işbirliğiyle
yürütülecek olan
bu kampanya, aynı
zamanda sorumlu-
luk bilincini de
güçlendirecektir”
diye konuştu.

Ziyaretin so-
nunda Kızılay ve
Milli Eğitim Mü-
dürlüğü arasında
benzer projeler için
işbirliğinin güçlen-
dirileceği vurgu-
landı.

Kaynak: İl
Milli Eğitim Md.

Musiki Derneği Belediye Korosu konser verdi

Okullarda kan bağışı kampanyası düzenlenecek

Osmaniyeli ede-
biyat öğretmeni
Ahmet Doğru,
Türkçe eğitiminde
şiir öğretimi ala-
nında önemli bir
tezle doktor ünvanı
aldı.
30 yıllık şiir

yazma deneyimini
akademik bir çalış-
mayla taçlandıran
Doğru, gazetemize
yaptığı açıklamada
duygularını pay-
laştı.
Osmaniye’li Ede-

biyat Öğretmeni
Ahmet Doğru, Bolu
Abant İzzet Baysal
Üniversitesi Lisans
Üstü Eğitim Ensti-
tüsü Türkçe ve Sos-
yal Bilimler Eğitimi
Ana Bilim Dalında
hazırladığı “4+1

Planlı Yazma ve De-
ğerlendirme Mode-
linin Şiir Yazma
Becerisine Etkisi”
başlıklı doktora te-
zini başarıyla savu-
narak doktor
unvanını aldı.
Tez, Türkçe eği-

timi ve şiir öğretimi
alanında yeni bir
modeli hayata geçi-
ren önemli bir ça-
lışma olarak dikkat
çekiyor.
Şiirle Akademik

Bir Yolculuk -
Türkçe Eğitiminde
Bir İlk
Prof. Dr. Halit

Karatay’ın danış-
manlığında hazırla-
nan bu tez, ortaokul
ö ğ r e n c i l e r i n i n
yazma becerilerini
geliştirmek için

süreç temelli bir
yaklaşım sunuyor.
Öğrencilere şiir yaz-
dırıp bu süreçte bir
model oluşturul-
ması ve değerlendi-
rilmesi, Türkçe
eğitimi açısından
yenilikçi bir adım
olarak değerlendiri-
liyor.
Ahmet Doğru,

gazetemize yaptığı
açıklamada,
“Türkçe eğiti-

minde şiir öğretimi
alanında araştırma
düşüncesinin ortaya
çıkmasından, araş-
tırmanın tamamlan-
masına kadar bütün
süreçlerde yardı-
mını esirgemeyen,
doktora eğitimim
boyunca bilgi ve
tecrübeleri ile bana
destek olan, yol
gösteren danışman
hocam Prof. Dr.
Halit Karatay’a
gönül dolusu teşek-
kür ederim. Şiire
karşı olan ilgimi
zevkle ve heye-
canla çalışacağım
bir tez konusuna
çevirdiği için, sonra
30 yılı aşan şiir
yazma serüvenimi,
şiir öğretimi ala-
nında bir tezle taç-
landırmama vesile
olduğu için danış-
man hocama ayrıca

ve tekrar tekrar te-
şekkür etmeyi bir
borç bilirim. Ayrıca
tez çalışmama katkı
sunan, destek olan,
yardımlarını ve
dualarını esirgeme-
yen herkese gönül
dolusu teşekkürle-
rimi sunuyorum.
Her zamanki
duamı bu sefer
kendim için de edi-
yorum:
Rabbim nice gü-

zelliklere vesile kıl-
sın inşallah.”
ifadelerini kullana-
rak duygularını
dile getirdi.

Edebiyatın
İzinde Geçen

Bir Hayat
Ahmet Doğ-

ru’nun edebiyatla
olan bağı lise yılla-

rında Güneysu
Dergisi’nde yayım-
lanan şiirleriyle
başladı. 1985 yı-
lında Osmaniye’de
Ahmet Neşet Din-
çer’in öncülüğünde
yayın hayatına baş-
layan ve pek çok
yazar ve şairin ye-
tişmesine vesile
olan bu dergi, Doğ-
ru’nun şiir yolculu-
ğunda ilk basamak
oldu.
2012 yılından bu

yana Osmaniye Ce-
belibereket Gazete-
ciler Cemiyeti
tarafından yayım-
lanan Güneysu
Edebiyat Dergi-
si’nin genel yayın
yönetmenliğini yü-
rüten Ahmet
Doğru, Osmaniye

Şehit Veli Demiryü-
rek Bilim ve Sanat
Merkezinde edebi-
yat öğretmeni ola-
rak görev yapmaya
devam ediyor.

Yayınlanmış
Eserleri

Ahmet Doğ-
ru’nun kaleme al-
dığı eserler
arasında “Ay
Adası” (2000),
“Dünya Döngüsü”
(2012), “Aşkın Kale-
leri” (2014), “Yedi
Ocak Yangını”
(2020), “Kalemi
Pusat Bilmek” (De-
neme, 2023), “Za-
manın Fethi”
(Öykü, 2023) ve
“Koyu Şiirler”
(2023) gibi çalışma-
ları yer alıyor.

Haber Bülteni

Edebiyatçı Ahmet Doğru, doktor ünvanı aldı
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Adana'da görme engelli öğrencilerin okulda
yaşadıkları olaylar ve hayallerinden yola çıkarak
yazdıkları hikayeler, "Benim Okulum Benim Hi-
kayem" adlı kitapta bir araya getirildi.
Milli Eğitim Bakanlığına bağlı Oğuz Kağan

Köksal Görme Engelliler İlk ve Ortaokulu'nda
geçen yıl öğrencilerin duygularını kitaba aktar-
maları için proje başlatıldı.
Okulunmüdürü Cemal Dağhan öncülüğünde

yürütülen proje kapsamında çocuk edebiyatı ya-
zarı Yunus Meşe'nin katılımıyla hikaye yazma
atölyesi oluşturuldu.
Öğretmenlerin de yer aldığı atölyede farklı sı-

nıflardan 14 öğrenciye hikaye yazma konusunda
eğitim verildi.
Eğitim sonunda görme engelliler, hayallerini

ve okulda yaşadıkları olayları hikayeleştirip Bra-
ille alfabesiyle kabartma yazı tabletine aktardı.
Öğrencilerin hikayeleri ile öğretmenlerin ka-

leme aldığı yazılar birleştirilip "Benim Okulum
Benim Hikayem" adlı kitapta buluşturuldu.

Kitap yaklaşık 3 ayda oluşturuldu
Okul müdürü Cemal Dağhan, AA muhabi-

rine, kitabın yaklaşık 3 aylık çalışmayla oluştu-
rulduğunu söyledi.
Projeye velilerin de olumlu yaklaştığını anla-

tan Dağhan, "Kitabı yazarken düşüncemiz, ço-
cuklarımızın hikayelerinin görme engelli
çocuklara ve Türkiye'deki küçük yazarlara örnek
olabilmesiydi." dedi.
Dağhan, engelli bireylerin kendilerini yazıyla

da ifade edebilmelerini istediklerini, kitabın ge-
lecekte İngilizceye çevrileceğini dile getirdi.

Özel eğitim öğretmeni Ahmet Karaca da öğ-
rencilerin yazarlık atölyesinde heyecanlı anlar
yaşadıklarını ifade ederek, şöyle konuştu:
"Bazı öğrenciler hiç hikaye yazamayacağını

düşünürken atölyede bir anda tabletle yazmaya
başladılar. İnsanların, onların hayatlarındaki
ışığı görebilmesi için bu projeyi başla�ık. Görme
yetersizliği olan tüm insanlara bunun bir farklı-
lık olduğunu gösteriyor ve çocuklarımızın dün-
yasına tüm insanlığı davet ediyoruz. Projenin
içerisinde olmaktan gurur ve mutluluk duyuyo-
rum."
Karaca, basım süreci tamamlanan kitap için

11-19 Ocak'ta TÜYAP Adana Uluslararası Fuar
ve Kongre Merkezi'nde imza günü düzenlenece-
ğini dile getirdi.

"Kitabın diğer görme engellilere
umut olacağını düşünüyorum"

Projede yer alan 8. sınıf öğrencisi Hira Yaman,
daha önce hikaye yazamayacağını düşündüğünü
belirterek, "Yazardan eğitim aldık. Bize nasıl hi-
kaye yazılacağını öğre�i. Kitabın diğer görme
engellilere umut olacağını düşünüyorum. Onlar
da başarabilirler." diye konuştu.
5. sınıf öğrencisi Hedil Ahmet de yazmaya za-

manla alıştığını ifade ederek, "İlk başta hikaye
yazamam diyordum ama sonra umutlandım ve
güzel bir şey yazdım. Hikayemde kayıp bir ço-
cuğu anla�ım." dedi.
Çalışmada yer almaktan keyif aldığını anla-

tan 5. sınıf öğrencisi Mehmet Efe Benli de hikaye
yazmanın güzel bir duygu olduğunu kayde�i.

Kaynak: AA

Yaşam Haberleri

82 yaşındaki terzi mesleğini ilk
Hayalleri kitaplaştırıldı

Kahramanmaraş'ta 12 yaşındayken terziliğe
başlayan 82 yaşındaki Mustafa Kekeç, mesle-
ğini 70 yıldan bu yana ilk günkü heyecanla sür-
dürüyor. Onikişubat ilçesinde yaşayan Kekeç,
müşterilerine 4 metrekarelik dükkanında hiz-
met vermeye devam ediyor.
Mustafa Kekeç, AA muhabirine, Kanlıdere

Köprüsü altındaki dükkanlarda 1955 yılında
terziliğe adım a�ığını, ilk olarak parça başı
ceket dikerek kalfalığa geçtiğini, mesleği saye-
sinde 8 çocuğunu büyü�üğünü anla�ı.
Şu anda 4 metrekarelik dükkanında terzi-

liğe devam e�iğini, 70 yıldan bu yana yaptığı
mesleğini çok sevdiğini dile getiren Kekeç,
şöyle konuştu:
"Bu yaşta bu sanatı bırakmak istemiyorum.

Bendeki sanat aşkı başkadır, bütün anne ve ba-
balara diyorum ki, çocuklarınızı mutlaka bir
sanata yönlendirin, mesleğimiz üzerine konu-
şuyorum. Sanatkarın sonuna geldik ve gençlere
de rica ediyorum. Ne olur, sanat öğrenin.
Hangi sanatı öğrenirseniz öğrenin sanatkarsız
kalmasın ülkemiz. Ben bu mesleğe çok aşığım.
Benmesleği bu yaşta, seve seve yapmaktayım."
- "Enerjimi müşterilerimden alıyorum"
Küçük dükkanında çalışmalarını sürdüren

Kekeç, müşterilerinden aldığı destek ve mem-
nuniyetin kendisine güç verdiğini söyledi.
İşini büyük bir özenle yaptığını anlatan

Kekeç, "Birçokmüşterim var. Ne kendileri beni
kırıyor, ne de ben kendilerini kırıyorum. Ken-
dilerinin istediği eba�a işlerini yapıp teslim
ediyorum ve ondan da kıvanç duyuyorum.
Allah ömür verirse bu işime devam edeceğim.

Ben gücümü, enerjimi müşterilerimden alıyo-
rum. Onlar da benim yaptığım işlerden çok
memnunlar." diye konuştu.

Zeki Müren'e smokin diktiğini anla�ı
Kekeç, 1961 yılında İstanbul'da bir ustanın

yanında çalışırken ünlü sanatçı Zeki Müren
için dikilen smokinin işçiliğini kendisinin yap-
tığını söyledi.
Kekeç, o günleri şu sözlerle anla�ı:
"Ben kime yaptığımı bilmiyorum yani,

ustam beni çağırdı. Ustama Zeki Müren, 'Bunu
yapan kalfayı görebilir miyim' demiş. Ustam
da beni çağırdı. Ben kendi kendime acaba bir
hata mı var dedim. Zeki Müren Bey bana baktı,
'benim işçiliği bu mu yaptı' dedi. 'Evet' dedi
ustam. Sonra bana, 'nerelisin' falan diye sordu.
Ben anla�ım, sohbet e�ik ve böylelikle Zeki
Müren'i görmüş olduk. Zeki Müren bana te-
şekkür e�i. 'Bu küçük yaşta bu işçiliği yaptığın
için sana teşekkür ederim' dedi. 'Hayırlı olsun
efendim' dedim ben de. Allah rahmet eylesin.
Sesi de güzeldi, kendisi de efendi biriydi, seve-
cen bir insandı."
Kekeç'in uzun yıllardır müşterisi olan

CumaAli Göksu ise usta terziye duyduğu hay-
ranlığı dile getirerek şunları söyledi:
"Biz uzun yıllardır buraya geliyoruz. Hem

ekonomik yapıyor hem de sanatı iyi. Yaşına
rağmen evinde oturmuyor, geliyor burada hiz-
met veriyor. Ondan dolayı HacıAmca'yı tercih
ediyoruz. Valla takdir ediyoruz, imreniyoruz
açıkçası. Yani yaşına bakmadan kendi emeğini
alın teriyle kazanıyor."

Kaynak: AA

Günkü heyecanla sürdürüyor
Görme engelli öğrencilerin
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O s m a n i y e
Kadın Kolları
7.Olağan Genel Ku-
rulunda mevcut
başkan Sultan
Okur, güven taze-
ledi.
Kültür Sanat ve

Kongre Merke-
zinde düzenlenen
kongreye AK Parti

İl Başkanı Mehmet
Sadi Binboğa, Mil-
letvekili Seydi Gül-
soy, İlçe Belediye
Başkanları, İl ve ilçe
yöneticileri ile üye-
ler katıldı.
K o n g r e d e

güven tazeleyen
Sultan Okur, yöne-
tim kurulu üyesi

arkadaşlarıyla ça-
lışmaya devam
edeceklerini belirte-
rek kongrelerine
gelen herkese te-
şekkür etti.
Ak Parti Millet-

vekili Seydi Gül-
soy, güven
tazeleyen Okur ve
yönetimini tebrik

ederek başarı di-
ledi.
Kongrenin birlik

ve beraberlik içeri-
sinde, büyük bir
coşkuyla gerçekleş-
tirildiğini ifade
eden Gülsoy, “Kon-
gremiz neticesinde
tekrardan İl Kadın
Kolları Başkanımız

seçilen Sultan Okur
ve yönetimi tebrik
ediyor, çalışmala-
rında başarılar dili-
yorum. Şimdiye
kadar teşkilatları-
mızda görev almış
olan dava arkadaş-
larımıza emekleri
için teşekkür ediyo-
rum. Rabbim birli-

ğimizi, beraberliği-
mizi daim eylesin”
diye konuştu.
Kadın Kolları

7.Olağan Genel Ku-
rulunda güven ta-
zeleyen Başkan
Sultan Okur, teb-
rikleri kabul etti.

Gonca Deniz
Karaçam

Osmaniye’nin
düşman işgalinden
k u r t u l u ş u n u n
103.yıl dönümü et-
kinlikleri çerçeve-
sinde düzenlenen
“Kurtuluş Kupası
Satranç Turnuvası”
tamamlandı.
Sabırla ve dik-

katle tümhünerlerin
sergilenerek kendi
kategorilerinde de-
reye giren sporcu-
lara düzenlenen

törenle ödülleri ve-
rildi.
Osmaniye Bele-

diyesi’nin ev sahipli-
ğinde düzenlenen
“Osmaniye’ninDüş-
man İşgalindenKur-
tuluşu’nun 103. Yılı”
etkinlikleri kapsa-
mında Gençlik ve
SporHizmetleriMü-
dürlüğü’nün Tür-
kiye Satranç
Federasyonu Osma-
niye Satranç İl Tem-

silciliği’nin destekle-
riyle organize e�iği
“7 Ocak Kurtuluş
Kupası” satranç tur-
nuvası tamamlandı.
Farklı yaş gurupla-
rından 8 kategoride
yaklaşık 350 sporcu-
nun katılımıyla ger-
ç e k l e ş t i r i l e n
turnuvada düşünce
ve aklın hamlesiyle
kıyasıya yarışan
sporcular, dereceye
girebilmek için ter
döktü. Zaman
zaman çekişmeli an-
ların yaşandığı tur-
nuvada sabır ve
dikkatle hamlelerini
yarıştıran sporcular
bir yandan kıyasıya
yarışırken bir yan-
dan da izleyicilerin
takdirini topladılar.
7 Ocak kutlama-

larına özel olarak
düzenlenen turnu-
vada; 8 yaş altı kız
k a t e g o r i s i n d e ;

Emine Şen birinci,
Ela İremKaya ikinci,
Gayenaz Arzuoğlu
üçüncü,8 yaş ve altı
genel kategorisinde;
Ömer Faruk Yaşar
birinci, Göktuğ
Selim Korkmaz
ikinci, Ömer Asaf
Atacan üçüncü, 10
yaş ve altı kız kate-
gorisinde; Ecrin Ka-
raküçük birinci,
Hanne Bozdoğan
ikinci, Mina Nur

Onay üçüncü, 10 yaş
ve genel kategori-
sinde; Sarhun Yıl-
maz birinci, Kerem
Gözükara ikinci,
Mehmet Kemal Bah-
çıvan üçüncü,14 yaş
ve altı kız kategori-
sinde;MeryemAçık-
yörük birinci, Elif
Naz Kaman ikinci,
İrem Çetinbilek
üçüncü, 14 yaş ve
altı genel kategori-
sinde; Yasin Efe Cey-

lan birinci, Yusuf
Kağan Bebek ikinci,
Mir Kıvanç Ton
üçüncü, Kadınlar
kategorisinde; Zey-
nepAvcı birinci, Bu-
senur Zengin ikinci,
Şerife Yaren Aktaş
üçüncü, Açık kate-
goride iseAli Koç bi-
rinci, Görkem Batın
Özdemir ikinci, Mu-
hammed Sarıkaya
üçüncü oldu.

Osmaniye Bld.

Satranç turnuvasına 350 sporcu katıldı

Osmaniye’nin
Kadirli ilçesinde
Milliyetçi Hareket
Partisi Kadirli ve
Sumbas İlçe Baş-
kanları, Kayma-
kamı Erdinç
Dolu’yu ziyaret et-
tiler
MHP Kadirli

İlçe Başkanı Sever-
türk Demirci ve
Sumbas İlçe Baş-

kanı Kamil Zorlu
b e r a b e r l e r i n d e
Geçmiş Dönem
Sumbas Belediye
Başkan Adayı
Nihat Göçer ile
Kaymakam Erdinç
Dolu’yu ziyaret
ederek bir süre soh-
bet ettiler.
K a y m a k a m

Dolu, ziyaretleri
dolayısıyla Milli-

yetçi Hareket Par-
tisi Kadirli İlçe Baş-
kanı Severtürk
Demirci ve Sumbas
İlçe Başkanı Kamil
Zorlu ve beraberin-
deki Sumbas Ön-
ceki Dönem
Belediye Başkan
Adayı Nihat Gö-
çer’e teşekkür etti.

Kaynak: Kay-
makamlık

MHP’li yöneticilerden Kaymakam Dolu’ya ziyaret

Osmaniye’nin 7
Ocak Düşman İşga-
linden Kurtulu-
şu’nun 103’üncü yıl
dönümü etkinlikleri
Jandarma Genel
Komutanlığı Ban-
dosu tarafından ve-
rilen konserle
taçlandı.
Kerkük’ün Zindanı
ve Çırpınırdı Kara-
deniz gibi şarkıların
seslendirildiği kon-
serde vatandaşlar
unutulmaz bir gece
yaşadı.
Osmaniye Belediye-
si’nin ev sahipli-
ğinde Kültür ve
Sosyal İşler Müdür-
lüğü’nün organi-
zasyonuyla 7 Ocak
Osmaniye’nin Düş-
man İşgalinden
Ku r tu l u şu ’ nun
103’üncü yıl dö-
nümü etkinlikleri
kapsamında Jan-

darma Genel Ko-
mutanlığı Bandosu
Osmaniye Korkut
Ata Üniversitesi 15
Temmuz Amfi-
si’nde sahne aldı.
Türk müziğini ko-
reografi hareketle-
riyle süsleyerek
verdiği konserle
geniş kitle tarafın-
dan takdir toplayan
Jandarma Genel
Komutanlığı Ban-
dosu kurtuluş gece-
sine özel hazırladığı
repertuarla Osma-
niye halkına unu-
tulmaz bir gece
yaşa�ı.
Yaklaşık 1 saat
süren konserde ses-
lendirilen şarkılara
ve türkülere eşlik
eden vatandaşlar
eğlenceli anlar ya-
şadı. Zaman zaman
duygu dolu anla-
rında yaşandığı

konserde koronun
performansı alkış
yağmuruna tu-
tuldu.
Konserin sonunda
ellerinde Türk bay-
raklarıyla sahneye
çıkan çocuklar gör-
sel şölen oluşturur-
ken yoğun istek
üzerine Jandarma
Genel Komutanlığı
Bandosu tarafından
ikinci defa seslendi-
rilen Çırpınırdı Ka-
radeniz şarkısıyla
konser sona erdi.
Konsere gelen va-
tandaşlar kurtuluş
gecesine damga
vuran konserin ger-
çekleşmesinden
mutlu olduklarını,
solistlerin ve koro-
nun performansıyla
unutulmaz bir gece
yaşadıklarını söyle-
diler.

Osmaniye Bld.

Jandarma Bandosu, unutulmaz gece yaşattı

AK Parti’de Sultan Okur, Güven Tazeledi

Clicks'usDigitalAjans Baş-
kanı Özgür Kebapçı Gündüz,
yapay zeka destekli uygula-
maların 2025'te dijital pazarla-
mada önemli değişimlere
neden olacağını ancak içerik
üreticileri ve kullanıcı odaklı
içeriklerin önemli bir rol oyna-
maya devam edeceğini bil-
dirdi.
Şirke�en yapılan açıkla-

maya göre, Clicks'us Digital,
2024'e dijital pazarlama trend-
lerini ve 2025 beklentilerini
açıkladı.
Açıklamada görüşlerine

yer verilen Gündüz, tüketici
alışkanlıklarındaki hızlı deği-
şimlerin,markaları daha çevik
ve kişiselleştirilmiş deneyim-
ler sunmaya zorladığını be-
lir�i.
Gündüz, Instagram, Face-

book, TikTok ve YouTube gibi
platformların artık dijital dün-
yanın en büyük alışveriş mer-
kezleri haline geldiğini
aktararak,"Kullanıcılar, bir
markanın sosyal medya profi-
lini ziyaret e�iğinde birmağa-
zaya adım atmış gibi
hissediyor. Yapay zeka saye-
sinde ise bu ziyaretçileri daha
iyi tanımak, onların ilgi alan-
larına uygun içerikler sunmak
ve satışları artırmak mümkün
hale geliyor. Bu da dijitalde
artık daha özgün, hızlı ve etki-
leşim odaklı bir iletişimmode-
linin benimsenmesini zorunlu
kılıyor." ifadelerini kullandı.
Markaları dijitalde hızla

değişiklere adapte olmak du-
rumunda kalacakları bir dina-
mizmin beklediğini
vurgulayan Gündüz, şunları
kayde�i:
"Gelecek yıl, internet kulla-

nıcılarının kendi deneyimle-
rini, görüşlerini, bilgilerini
veya yaratıcı içeriklerini dijital
platformlarda paylaştığı kulla-
nıcı üretimi içerikler (UGC)
daha da yaygınlaşacak.Ayrıca
yapay zeka destekli kişiselleş-
tirmenin daha da derinleşece-
ğini ve tüketicilerin her temas
noktasında benzersiz dene-
yimler talep edeceğini düşü-
nüyoruz. Aynı zamanda
sürdürülebilirlik ve sosyal so-
rumluluk temalarının dijital
stratejilere entegrasyonuda ön
plana çıkacak. Markalar için
en büyük zorluk, hızla gelişen
teknolojilere uyum sağlarken
insan dokunuşunu koruyabil-
mek olacak. Veri gizliliği ve
etik tartışmalarının daha fazla
gündemde olması, iletişim
stratejilerinde dengeyi bul-
mayı gerektirecek."
Gündüz, 2025'te markalar

için dijital pazarlama yıldızı-
nın, video içerikler olmaya
devam edeceğini aktararak,
özellikle kısa, etkileyici ve in-
teraktif videoların tüketiciyle
etkileşim kurmanın en güçlü
kanalı haline geleceğine dik-
kati çekti.
Yapay zeka destekli içerik-

lerin daha sık kullanılacağına
değinen Gündüz, "Ancak içe-
rik üreticileri ve oyuncular, bu
teknolojileri kendi içeriklerine
entegre ederek hala önemli bir
rol oynamaya devam edecek.
Halihazırda 30'a yakın mar-
kaya hizmet veren profesyonel
bir organizasyon olarak biz de,
2025'te rakamsal artıştan zi-
yade, markalarımızla daha
efektif işler yapmak için daha
fazla mesai harcamaya odak-
lanacağız. Böylecemüşterileri-
miz için 360 derecelik bir bakış
açısıyla pazarlama stratejileri
oluşturarak sürdürülebilir ba-
şarıya giden yolda onlara reh-
berlik edeceğiz."
açıklamasında bulundu.

"Markanın ihtiyaçlarına
uygun ölçülebilir ve ger-
çekçi hedefler belirliyoruz"
Gündüz, markalara dijital

pazarlama stratejisi oluş-
turma, sosyal medya yöne-
timi, reklam kampanyası
yönetimi, içerik üretimi gibi
geniş bir hizmet yelpazesi sun-
duklarını anımsatarak, şu de-
ğerlendirmelerde bulundu:
"Bize başvuran bir mar-

kayla çalışmaya başlarken ön-
celikle sektörünü, hedef
kitlesini ve mevcut dijital var-
lıklarını analiz ediyoruz. Ar-
dından, markanın
ihtiyaçlarına uygun ölçülebilir
ve gerçekçi hedefler belirliyo-
ruz. Bu hedefler doğrultu-
sunda, platform seçimi, içerik
stratejisi ve bütçe planlama-
sıyla özelleştirilmiş bir dijital
strateji oluşturuyoruz. Strate-
jiyi hayata geçirirken, dijital
trendleri ve yenilikçi yakla-
şımları kullanıyor, markanın
sesini doğru şekilde yansıtıyo-
ruz. Performans verilerini de
düzenli olarak takip edip stra-
tejiyi sürekli optimize ediyor
ve en iyi sonuçları elde etmeye
odaklanıyoruz."
Markaların hedef kitlesine

en etkili şekilde ulaşabilmesi
için yaratıcı ve özelleştirilmiş
dijital stratejiler geliştirdikle-
rini ve sosyalmedya platform-
larında güçlü bir varlık
oluşturduklarını kaydeden
Gündüz, sosyal medya plat-
formlarının arkadaşlarla ileti-
şim kurma veya eğlenceli
içerik tüketme yerleri olmanın
ötesine geçtiğinin altını çizdi.
Gündüz, "Doğru strateji-

lerle kurgulanmış içerik ve
reklam kampanyaları ise kul-
lanıcıların satın alma yolculu-
ğunu birkaç saniyeye
indirebiliyor. Bu da markalar
için hem hızlı bir dönüşüm
hem de uzun vadeli bir sada-
kat oluşturma fırsatı barındırı-
yor. Geçen yıl sadece sosyal
medya üzerine yatırım yaptığı
halde katlanarak büyü�üğü-
müz birçokmarkamız da 2025
için yatırımlarını artırma yö-
nünde şimdiden stratejilerini
oluşturdu." ifadelerini kul-
landı. Kaynak: AA

“İçerik Üreticileri 2025'te de
Dijital Pazarda Etkili Olacak”



Sayfa 6Akdeniz 09 Ocak 2024 PerşembeReklam - Tanıtım...


